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Saksframlegg 

 

Arkivreferanse: 

Saksbehandler: Kristin Talgø Lund    

Avdeling: 

Arendalsuka 2025 

Sakens gang 

Saksnummer Møtedato Utvalg 

06/25 28.01.2025 Vestlandsrådet 

 

 

Sammendrag 

Vestlandsrådet har vedtatt å delta på Arendalsuka 2025 med 2-3 arrangement. 

Arbeidet med å planlegge arrangementene er gitt til Iver Jan Leren, prosjektleder for 

Vestlandsrådets næringsstrategi. Det gis en kort orientering om arbeidet i denne 

saken. I tillegg vil prosjektleder gi en muntlig orientering om status på 

planleggingsarbeidet, tema, kostnader, og tidspunkt/sted for arrangementene i 

Vestlandsrådets møte. 

 

Fylkesdirektørens innstilling 

Vestlandsrådet tar status i planleggingsarbeidet med Vestlandsrådetes arrangement 

under Arendalsuka tas til orientering. 

Kommentarer og innspill framkommet i møte tas med i det videre 

planleggingsarbeidet. 

 

 

Gunn Claire Westad 

fylkesdirektør  
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Bakgrunn for saken 

Arendalsuka blir arrangert 11. – 15. august 2025. Vestlandsrådet vedtok i møte 10. 

september 2024 (sak 21/24) å ha arrangement på Arendalsuka 2025. 

Administrasjonen fikk i oppdrag å legge fram et opplegg for arbeidsutvalget. Tema for 

arrangementene skal være dagsaktuelle, og innenfor Vestlandsrådet sin 

næringsstrategi. 

 

Problemstilling 

Arbeidet med planlegging av Arendalsuka har god fremdrift og det er god dialog med 

næringsforeningen i Stavanger-regionen. Programmet et under utvikling, og det tas 

sikte på at Vestlandsrådet i 2025 har minst to arrangementer i løpet av uken.  

 

Saksopplysninger 

Prosjektleder for Vestlansrådets næringsstrategi, Iver Jan Leren, la fram status på 

planleggingsarbeidet i arbeidsutvalget sitt møte den 27. november 2024 (sak27/24). 

Endelig forslag til opplegg er blitt noe forsinket, på grunn av usikkerhet knyttet til 

lokalitet, da opplegg for Ryger Elektra lenge har vært uklart. 

 

Ryger Elektra med samme plassering som under Arendalsuka 2024 er nå bekreftet, 

og tilgjengelig, men med en høyere kostnad. For tre arrangement ble det antydet en 

kostnad på opptil kr 500 000. 

 

Arbeidsutvalget ga i møte 27. november 2024, følgende føringer til administrasjonen i 

det videre arbeidet; 

- Skissert pris er for høy, den må forhandles ned 

- Det avgrenses til to arrangement – ferjefri E39 og et næringsorientert 

arrangement 

- Ferjefri E39 må ikke arrangeres på mandag, da en ønsker politisk deltakelse 

på høyt nivå 
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Arbeidet er nå et steg videre, og det jobbes med å lande to arrangementer. Hvis det 

blir ledig tid, kan det arrangere ett til. 

- Det har vært dialog med Næringsforeningen i Stavanger-regionen om kostnad. 

For at arrangementet skal kunne landes i Arendal som de andre årene, er 

Vestlandsrådet bedt om å bidra med kr 300 000. Kostnadene med å få båten 

til Arendal, og liggende på samme plass har økt vesentlig. 

- Ferjefri E39 er tema for det ene arrangementet, det bør ikke arrangeres på 

mandag, da en ønsker politisk deltakelse på høyt nivå, det jobbes videre med 

hvilken dag dette passer på. I utgangspunktet satses det på tirsdag eller 

onsdag midt på dagen. 

- Det andre arrangementet vil ha fokus på matprodusenter på Vestlandet, og vil 

trolig være det som åpner Arendalsuka på Rygerelektra. Frokosten, eller 

brønsjen, som serveres om bord vil bestå av mat og drikke fra de tre fylkene.  

- E39 arrangementet vil måtte tilpasses konferansen Vestlandsrådet allerede 

jobber med. 

 

Fylkesdirektørens vurderinger 

Vestlandsrådet holdes orientert om status på planleggingsarbeidet, og bes om å 

komme med innspill og kommentarer. 

 

Konklusjon 

Det arbeides videre med planlegging av  Vestlandsrådets arrangementer under 

Arendalsuka 2025. 

 

 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent. 

 


